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Vedrørende diget langs Skibsegen / Rørtanggrunden 

 

Kære beboere (parceller langs Rørtanggrunden) 

Grundejerforeningen kontaktede den 4. november Helsingør Kommune for at høre, hvad der 

kunne foretages i diget med hensyn til fældning og beskæring. Vi har ikke fået svar trods 

rykkere. 

Firmaet Grøn Vækst begyndte imidlertid fra i morgens at trimme/fælde langs diget inde på 

Rørtanggrunden – særligt i nordenden fældes en del, men på Rørtanggrunden. 

Grundejerforeningen kontaktede derfor kommunen og Bygherren Jesper Laugmann. 

Kommunen lovede blot et svar snarligt. 

 

Laugmann oplyser, at trimningen sker efter aftale og anvisning fra kommunen, med fokus på 

at diget er bevaringsværdigt. Trimningen sker endvidere, da det er bygherrens opfattelse, at 

diget ligger på Rørtanggrunden, og at de derfor har forpligtelsen til at vedligeholde. 

Trimningen foretages således, at diget i løbet af 1 – 2 år kan vokse sig tæt og pænt. 

 

Grundejerforeningen har hele tiden haft den holdning, at diget skal være pænt, men at der 

ikke ønskes en for voldsom beskæring aht. indblik fra de høje nye huse. I øvrigt er det vores 

opfattelse, at diget ligger i skellet, og at vedligehold skal ske efter gensidig aftale. 

 

Det er aftalt med Jesper Laugmann, at der holdes tæt kontakt om vedligeholdelse af diget. 

 

 

Med venlig hilsen 

Grundejerforeningen Skibsegen 

 

 

 

 

 


